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Ingrid Friberg, Josefin Johansson 

 

Leif Larsson, stadsdelsnämndens vice 

ordförande 

Paragrafer 

§§ 1- 8    

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Sigvard Ländin                                  Per Westberg  

   

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde. Särskilt 

välkomnades dagens gäst, nämndens vice ordförande Leif Larsson. Mötet förklarades 

därefter öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Protokoll nr 8/2012 från sammanträdet den 15 oktober 2012 blivit justerat. Protokollet 

lades till handlingarna. 

  

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ordförande Sigvard Ländin och viceordförande Per Westberg utsågs att justera dagens 

protokoll den 13 november 2012 kl. 11.00. 

 

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 22 november 2012. 

 

Ärende 6a. Utegym i Nälsta – Medborgarförslag. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget. 

 

Ärende 6b. Källsortering i livsmedelsbutiker. 

Pensionärsrådet ser positivt på förslaget som är en bra början på något som måste 

utvecklas. 

 

Ärende 10. Månadsrapport oktober 2012-ekonomi och verksamhet 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsänds senare. Ingrid Friberg 

informerar muntligt att den ekonomiska situationen är ungefär den samma som 

tidigare för äldreomsorgen. Koppargårdens underskott oroar. Personalpoolen man 

skapat för att minska kostnaderna för timanställda har inte fått önskad effekt. 

Kostnaderna för timanställd personal är fortfarande för höga. Inför Riddargårdens 

evakuering till Koppargården ses bemanningen över så att den anpassas till färre 

boende. Ingrid Friberg understryker att personaltätheten per boende kommer att 

fortsätta vara den samma. 

 

Pensionärsrådet undrar hur lång framförhållningen är när det gäller platser och flytt av 

verksamhet. Det är idag oklart var som kommer hända när Riddargården lämnar 

Koppargården enligt Ingrid Friberg. Stadsdelen tar tillsammans med stadsdelarna i 

Västerort årligen fram en äldreboendeplan där behovet och utbudet av platser på 

servicehus och vård- och omsorgsboende analyseras och prognostiseras för fem år 

framåt.  

 

Ärende 12. Översyn av förvaltningens lokaler för delar av verksamheten. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsändes senare. Rådet anser att det 

inte kan ta ställning till ärendet efter muntlig dragning utan tid för eftertanke eller 

diskussion. Pensionärsrådet vill ha ärendet skickat till sig. Särskild tid bokas för 

beredning av rådet synpunkter, fredagen den 16 november kl. 14 i PRO Vällingbys 

lokaler. 

 

Ärende 13. Beloppsgräns för periodisering avseende räkenskapsåret 2012. 

Pensionärsrådet har tagit del 
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Ärende 14. Beloppsgräns för periodisering avseende räkenskapsåret 2013. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 15. Stockholms stads program för stöd till anhöriga 2012-2016 (som vårdar 

och stödjer närstående). 

Pensionärsrådet framhåller att samhället har det totala ansvaret för medborgarnas vård- 

och omsorg. Detta program får inte användas för att utöka anhörigas ansvar eller kräva 

att de ska vårda sina närstående. 

 

Ärende 16. Tydliggörande av valfrihetssystemet inom omsorgen om personer med 

funktionsnedsättning enligt LSS. 

Pensionärsrådet har tagit del 

 

Ärende 17. Motion (2012:35) om användning av Riddersviksparken och den mark som 

står till ingen nytta efter nedläggningen av plantskolan i Hässelby Villastad. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget.  

 

Ärende 18. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har tagit del 

 

Ärende 20. Anmälan av rapportering till Socialstyrelsenav ej verkställda beslut enligt 

SoL och LSS – kvartal 1-3:2012 

Pensionärsrådet har tagit del 

 

Ärende 21. Second hand istället för sopberg. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget. 

 

§ 6 Övrig information från äldreomsorgen. 

Ingrid Friberg meddelar rekrytering av verksamhetschef till Koppargården pågår. 

 

§ 7 Övriga frågor 

Protokoll från Näringslivsrådet diskuteras och pensionärsrådet ber nämndens vice 

ordförande Leif Larsson om förtydliganden i några punkter. 

 

Kollektivtrafik 

Birgit Grahn framför att det är viktigt att arbeta för en busshållplats närmare 

Kyrkhamn. 

 

Hässelgården 

Birgit Grahn besökte Kosmos 40-års jubileum på Hässelgården och fick ett trevligt 

mottagande. 

 

Liviagården 
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Gunilla Carlén har varit på boråd på Liviagården. Ovissheten var då stor kring när 

flytten ska ske. Ingrid Friberg informerar att datum för detta är bestämt i början av 

december. 

Gunilla Carlén kommer att fortsätta besöka Liviagårdens boråd i egenskap av rådets 

representant. 

 

§ 8 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och Leif Larsson för hans 

medverkan..   

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 3 december 2012 klockan 

10.00–12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för 

rådets enskilda överläggning. 


